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James Bond filminin çekimi sırasında sıkça 
gündeme gelen tarihî Kapalıçarşı'da, 'Afet 
Yasası' kapsamında yenileme çalışmaları 
yapılacak. Çatıdan başlayacak çalışmalar 
kısım kısım tamamlanacak. 

Đstanbul'un 551 yıllık tarihî mekânı 
Kapalıçarşı'da büyük bir restorasyon 
başlıyor. 'Afet Yasası' kapsamında 
gerçekleştirilecek olan yenileme çalışmalarına James Bond filmi çekimi sırasında sıkça gündeme 
gelen çarşının çatısından başlanacak. 3 bin 600 dükkân, çarşı ile bağlantılı 38 han, 66 cadde ve 
sokağın restorasyonu için önümüzdeki yılın ilk aylarında harekete geçilecek. 110 bin 868 
metrekarelik alanı kaplayacak yenileme çalışmaları kısım kısım tamamlanacak. Çalışma hakkında 
bilgi veren Fatih Belediye Başkanı Mustafa Demir, Kapalıçarşı'nın yenilemesi için öncelikle yönetim 
kurulu oluşturulacağını söyledi. Kapalıçarşı'nın birçok sıkıntısı olduğuna değinen Demir, "James 
Bond'u çok eleştirdik. Onlar çalışırken çok hassasiyet gösterdi. Zarar vermiş olsalar bile en çok zarar 
bizimdir." diye konuştu. Tarihi yapıda havalandırma, altyapı, çatı, statik, enerji gibi problemlerin 
olduğuna işaret eden Demir, yönetim kurulu oluşturulduktan sonra yenileme çalışmalarının 
yürütüleceğini ifade etti. Başkan Demir, çarşının yenilenmesinin 200 milyon liraya mal olacağını 
kaydetti. Toplantının ardından basın mensuplarıyla Kapalıçarşı'nın çatısında incelemelerde bulunan 
Demir, "Aslında buradan kamyon geçmiş gibi. Önceden burası kubbemsi yapı iken 1980 ihtilalinden 
sonra metrelerce beton dökülüp kiremit döşenmiş. Ya mevcudu muhafaza edeceğiz ya da orijinal 
haline getireceğiz. Son kararı Anıtlar Kurulu verecek." diye konuştu. Dışarıdan bakınca görünmeyen 
ama içine girince bir dokunup bin ah işitme durumunun yaşandığına işaret eden Demir'e göre 
restorasyon ile çarşı rahat bir nefes alacak.  
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